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Z,E ZÍYOTA v OBCI

Vóžení spoluobčané,
Uplynulo další čnrtletí, a takvydóváme 2. číslo Brázdimslqlch novin roku 20] ].
Nastal dlouho očekávaný čas prázdnin a dovalených. Prota mi dovalte, abychvdm jménem

zastupitelstva popřól krásné prožití léta'
Jelikož je v tomto abdobí zvýšený polryb dětí v obci, prostrne vás o dodržovóní bezpečnosti na
silnicích.

Jan Pracházka

SLOYO STAR.OSTY
(místostarosty)

Vóžení spoluobčané,

Provozováním kanalizace ú Čott ,itstuieme, že naše čistička je nyní nadprůměrně
zatížena. Naše ČoV je konstruována na knpacitu cca B1a obyvatel" Zde bylo počítáno
s mtsžnou ýstavbou v rámci územního plánu obce Brázdim. Nyní mó obec 640 obyvatel,
přestože by ve vytížení čističÍql měla být ještě dostatečnú rezerva, průtak se neustále myšuje.
Z rozborů na příÍoku víme, že se jednri o naředěné odpadní vody a je velmi pravděpodobné, že
někteří z nás tam zaústili akapy nebo jinak dešťovou vodu, caž vadí správně funkct ČoV.
Zvyšují se tím nóklady na spotřebu el. energie i nárolE na obsluhu ČoV.

Protože je naše obec vlastníkem a provozovatelem kanalizace i ČoV učiníme veškerťt
možná opatření, jak vše uvést do normdlního Stavu, proto jsme se rozhodli požádat členy
JSDI'I, aby v letních měsících provedli kontrolu napojení do splaškové knnalizace u
jednotliých domů v obci'

Členové jednotlry hasičů budou vybaveni příslušnymi prwomocemi dle zókona č.

274/2001 só., $ 7 odst" ] - ,,vlastník vodovodu nebo kanalizace za účelem udržování
vodovodu nebo kc;nalizace v dobrém stavebním stavu a provozovatel za účelem plnění
povinností s provozováním vodovodu, nebo kanalizace, jsou oprávněni vstupovat na cizí
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pozemlql, nebo stavby, na nichž, nebo ntlniž se vodovod nebo kanaltzace nachází", kde
s využitím všech drlstupných prostředků zjistí, zda ten či onen nepouští do kcnaÍizace, kteráje
pouze na odpadní vody, vody srážkové'

V tomto samém zákoně se dále hovoří, že znemožnění vstupu na pozemlty dle již
citovaného paragrafu je spróvním delilďem (pokuta až da ýše Kč l00.a00,-) a ,,k'da odvádí
odpadní vody v rozporu s lranalizačnim řóde, nebo smlouvou o odvádění odpadních vod".Za
lento správní delikt je možno udělit pokutu do výše Kč 2a0'00a,- .

Jsou to pro nás nepříjemné starosti typu ,,JAK CHWIT ZL}DEJE", ale hospadaření
s odpadními vodami vycházelo vždy dobře a nás by to bohužel donutilo zdražovat tuto službu.

Milan Kašpárek
místostarosta

Z OBECNIÍIO ZÁSTUPITELSTVA

Zdtlis z iednóní obecního zastupitelstva ze dne 9.6.201]

Přítamni: Krotlq.,, Kašpárek, Svobodovťt, Wernerová, }Ýeckář, Schútz, Prochúzka, Knetlová
Omluven: Verner

ByI odsouhlasen program jednóní.
Program: 1) prajednání žádosti o dotaci na zateplení budovy ZŠ

2) různé
3) diskuse
4) usnesení a závěr

Starasta obce seznúmil zastupitele s dopisem, ktery nám oznam.uje' že jsme se
neclastali do datace ,,ZELENÁ ÚspoaÁu" a že přišta nabídka nové dotace. Starosta
oslovil dvě firmy, které nabízí zajistit podktady k odeslání žádosti o dotaci. První firma
nabízí zpracování Za cca Kč 210.000,* a druhá firma, lďerá nám již zpracovávala
podklady pro předešlou dotaci, chce jen minimalní cenu, S tím že podají doklady, které
již zpracovaÍi a jen je doplní. Zastupitelé diskutovali o možnastech a odsouhlasili
počkat na podzim k podaní dotace.
Různé:

- Ministerstvo zemědělsní začalo s pozemkovými úpravami v obci Brázdim
- zastupitelstvo bere na vědomí.

- proběhla komplexní prověrka Požární ochrany naší jednotlql SDH * v pořádku
- zastupitelstvo bere na vědomí

- starosta sdělil zastupitelům, že pokud se bude opravovat cesta od Sklenářů ke
hřišti, tak si na tuto stavbu budeme muset vzít dotaci a k této žádosti je třeba
projekt. Zastupitelé diskutovali a pan Procházka navrhl projeh udělat. Po
diskusi byl starosta pověřen zjistit cenu projektu a při příznivé ceně ho nechó
zpracovat.

- Ing.Zíka prlžádal oU o vyjódření knapojení splaškových vod zjeho domu
s pečovatelkou službau, kteý chce stavěÍ ve Velikém Brázdimě - starosta dal
projekt posoudit odborníkům z Fortexu a projektantavi.

t)

2)
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3) Diskuse:
- p. Schútz upozornil na popraskanou silnici směrem na Brandýs - starosta již

tento problém kanzultoval s cestmistrem ze Správy silnic, ale zatím se nic
neděje

- pí Svobodová - měla dotaz, když se bude opravovat monička ve Starém
Brázdimě, zdali se oprwí i plot okolo parku. DcÍle navrhla ahualizovat
internetové stránlry obce a zveřejnění Seznamu živnostníků žijících v obci
v obecních novinách

- p. Procházkn * navrhl opravit zábradlí okolo rybníků a upozornil na železné
kůlnv kolem tróvníku paní Jánošíkové, které jsou nebezpečné.

- pí Knetlová - upozornila na vosí hnízdo na stodole a navrhla přistavovat ještě
kontejnery na ostatní plasý (kelímlqt od jogurtů, atd.)

- p. Neckář - upozornil na vyvalenou zeď u starě škollry, která by moha ohrozil
děti, které chodí z místní MS a ZS

- p. Krotlcý - upozornil na prr:blérn svedení povrchoých vod do splaškové
kanalizace.

4) Usnesení z jednání obecního zastupitelstva ze dne 9.6.20] ]
Zastupitelstvo obce Brázdim

Schvaluje:
- posečkání k podání dotace na zateplení budovy ZS až na podzim

Bere navědomí:
- započetí pozemkoý úprav v obci Brázdim
- zpróvu z komplexní prověrlE jednotlE SDH
- informaci o žádosti Ing. ZílE k napojení jeho domu s pečovatelskou službou na

splaškovou knnalizaci

Pověřuje starostu:
- k ziištění ceny za prcljekt na vybudování cesty od Sklenářů ke hřišti

INFORMÁCE OBECNIHO a

Prázdninový provoz sběrného dvora

Středa 17.00 - 18.00 hodin

Sobota 9.00 - 11. 00 hodin

Ve Velikém Brrázdimě
středa od 14.00 - I#a hodin
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KOLNI O.
"KO

Základní škola - výlet Doksy
Dne 17. Června 20}1jsme se v9 hod. shromážditi na nóvsi ve Velilrérn Brázdimě.

Nastoupili jsme do autobusu a,,yrazili směr Doksy.
V ] 1 hod. jsme dorazili do rekreačního střediska Poslův MIýn. Areál střediska nós přelcvapil
svou velikostí a hlavně vybaveností'
Po ubytování -isme zkanzumovali první chutný oběd. Po paledním klidu šly starší děti
k Máchovu jezeru a mladší využívaly možností areálu. Po celý ýden jsme sportovali -
přehazovaná, futbal, další míčavé hry a atletika. Podnikli 'isme výleý na Bezděz, vlakem do
Česke Líw a lodí po Máchově jezeře. DvalrróÍ jsme byti v Dol<sech'
o poledním klidu a před spaním jsme se učili a zkoušeli básně na besídku. Týdenní pobyt
v Poslově MIýně se všem tíbil a na rodiče si téměř nikdo nevzpomněl. Ta pÍatí i o třech
děvčatech * předšktllačkách, které zapadly do kolektivu dětí. Zúčastňovaly se všech akcií a
soutěží. I ony na zóvěr dostaly diplomy, ceny o sladkosti.

V Poslově Mlýně se núm všem líbilo a zamluvili jsme si pobyt i pro příští šknlní rok.

|,{gr' Jitka Melišová
řediíelka šk)ly

Mateřská škola Brázdim
Tento příspěvek bych róda zahójila zópisem dětí pro noý školní rok. Zápis proběhl

začótkem dubna a přihlášen byl neobvykle vysoký počet dětí' Na 9 míst, kteró se uvolní, bylo
podáno I7 přihlóšek a další 2 mino zápis. Ty však neměly trvalé bydliště v obci. Postupováno
bylo dle lrritérií doporučených ochráncem prťiv.

Na jaře, kdy už děti mají zažité prvky vzájemné sounóÍežitosti a bezpečnosti, jsme se
mahli vydat ,'da světa". Koncem dubna jsme navštívili společně se ZŠ Polabsky skanzen
v Přerově n. L. Několík divadelních představení jsme viděli v MŠ Mratín společně s dalšími
MŠ a v červnu jsme navštívili svíčkarnu v Šestajovicích, kde se děti seznámily s ýrobou
svíček a mohly si vyzkoušet jejich dekorovdní. Několik dětí (budoucícÍt škrlláku) se zúčastnilo
školy v přírcldě společně se ZŠ.

Během roku probíhal v MŠ kroužek keramilty, do vzdělávacího procesu .isme
zařazovali prvky dětského aerobiku a poznatky ze seminářů, které obě učitellq, absolvovaly.
V červnu nós navštívili zástupci místní jednatfu SDH s programem Hasík' Děti přitom mohly
uplatnit své znalosti a získaly nové. Moc se.iim to líbilo.

Během roku byly doplňovány pomůcky a hračlry sloužící k rozvoji všech 5 oblastí
obsažených v Rámcovém vzdělávacím programu a rozpracovaných ve školním VP' Nákup
finančně náročnějších pomůcek nám umožniÍi naši sponzaři: Hruby M}VING s.r'o., Áutosklo
GaMa, Kontejnery Tuháček a další. Nemohu opomenout i velkou sponzorskou rodičovskou
akci na Yánoce. Letos jsme dostali i finanční dar od myslivců. Všem touto cestou moc
děkujeme.

Trochu nás mrzí, že akce jafulujsou Tvořivá odpoledne' které pořádóme 2x ročně pro
rodiče a děti vždy v sobotu a obě učitellcy na ně věnuií svť'tj valný čas, jsou stále méně
navštěvovány'

Se školním rokem jsme se rozloučili besídkou vycházející z pohádlry o perníkové
chaloupce v neÍradičním pojetí. Svůi prostor dostaly i odcházející děti * budoucí prvňáčci. Na
konci vystoupení byly děti odměněny pernikovou pohódkovou postclvičkou přímo z Pardubic.
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Rozloučili jsme se "školálry", heří si kromě tričekodnášeli i další upomínkové předměty na
mateřskou školu"

Na závěr bych chtěla poděkovat i zřizovateli' který se vzorně staró o údržbu zahrarly rs

všem rodičům, kteří pomohli s nátěrem kůlny na hračlql.
Róda bych.ieště upazarnila rodiče dětí, že od září t. r. bude zýšeno šknlné na 300Kč a tnožné
další zýšení vznilcrte v dalším knlendářním roce. Tota opatření přichází po delší době, kdy už
i sami rodiče upozorňovali na nízkou častku. Velmi si toho vóžíme' Nyní také při společné
schůzce se školskou komisí padl tento návrh na zvýšení. To má ovšem své zákonitosti, a proto
jsme se dohodli n(t tomto způsobu' Děkuji všem rodičům, heří chtěli spolupracovat za
pochopení, všem přeii krásné léto a dětem hodně úspěchů ve škole.

Krotká oldřiška
redttelka MŠ

sPo. 'ENSKÁ RUBfuIKA

Zivotní jubilea:
Dovolujeme si blahopřát naším spoluobčanům, heří se ve druhém čtvrtletí tohoto roku

dožívaj í svého významného j ubilea :

20.4. Kroupová BoŽena
21.4. GombaVasil
30.4 ZurynkováKvěta

27'5. Dobš Josef

l.6. Kuchďová Eva
25.6. Micková Jiřina
26.6.Yáchová Zdeňka
29.6. Verner Pavel

81 roků
87 roků
85 roků

70 roků

65 roků
90 roků
75 roků
70 roků

Yšem upřímně gratuluieme a přejeme jim pevně zdraví, spokajenost a životní elán do
dalších let.

ÍÝarozená miminka

Anna Stýblová n.5.z0n

K radostné události rodičům trlahopřejeme.
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Umrtí

TaťénaVáňová 32 roků 19.6.201'1

Všem pozůstalým projevujeme upřímnou soustrast.

Z I{RONIKY OBCE

Rok 1975

V tomto roce věnoval MNV největší péči MŠ a ZDŠ. V MŠ bylo nutné lryřešit problém
stravovny. Při budovaní stravovny a skladu potravin musela bý vyřešena otánka nové šatny,
nového sociálního zařízení pro zaměstnance a zároveň stávajícího sociálního zašízení pro děti
a další menší úpravy. Pro stravovnu, sklad a další bylo zajištěno vybavení a zéroveň doplněno
vybavení trrtŠ. v ZDŠ byla prováděna výmalba, nrítěry a oprava vodního čerpadla. Byl
zakoupen novy nábýek. V budově MNV byla vybavena novým nábytkem, novou podlahovou
krytinou a dalším zařízením místnost pro místní lidovou knihovnu. Dále byla na budově
MNv opfavena střecha a další drobné opravy. Byl r,ybudován sklad prostředků IPCHO.

Podniky v obci _ JZD a cihelna věnovaly pozornost svým objektům i jejich okolí. Areál
cihelny je svou parkovou úpravou ozdobou obce. JZD zlepšilo okolí čističky a tím přispělo ke
zlepšení vjezdu do obce směrem od Brandýsa n'L. Péče o bytové jednotky zaměstnanců je
vzorná'

Byla vyčištěna stará kanalizace ve Starém Brazdimě, rybník v Novém Brázdimě a
započato s úpravou jeho okolí' Pozornost byla věnována veřejnému osvětlení. Na zlepšení
životního prostředí obci se podílely složky NF:
CSZ - sběrem odpadoqých surovin, úpravami veřejného prostranství
SSM a Po - úpravami svých kluboven, úklidem parku' sběrem odpad. surovin a kultumími
lrystoupeními při politických akcích v obci
TJ * úpravou sportoviště a kabin
Myslivecké sdružení _ ýsadbou porostů a údržbou stávající zeleně
Členové Po - úklidempožfunízbrojnice, péčí o majetek sboru.

Čtenty výboru ČsŽ v Brrízdimě uspořádaly u příležitosti MDŽ besedu se Ženami.
Pozvaly všechny starší soudružky a důchodkyně, pro něž připravily pohoštění. Na slavnosti
vystoupili žáci apionýři s pěknými básněmi a písničkami'

Dne 21. června 1975 se konalo vzasedací síni MNV vBrázdímě jiŽ tradiční vítění
občránků. Slavnost opět připravily členky ČsŽ v Brazdimě. Byli přivítání tito malí občánkové:

Kamil S1ádek
Hana Nekvapí1ová
Martin Novák
Eva Fígrová
Jíří Kašpárek
Martína Procházková
Simona Vorlíčková
Krist'ína JeŽková
Hana Horáková

nar.25.6.1914
nar. 5. B. 1974
nar. 14.8 .I914
nar. 6 .70 .I914
nar. 8.10.1974
nar. 11 .L2 .1914
nar. 30. 1. 1975
nar. 25 .2 .797 5
nar. 20 -3 -7915

matka Marta
matka Jaroslava
matka Hana
matka Míloslava
matka Marie
matka Dagmar
matka Jaroslav
matka Jitka
matka Věra

otec Petr
otec Eduard
otec Josef
otec Míloslav
otec Jíří
otec Zdeněk
otec Antonín
otec Jan
otec Václav.
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V l.třídě (1.a 2.ročník) vyučoval s. ředitel S. Korbel a ve II.třídě (3. a 4. ročník) s. učitelka
H. Barvínková' od r. I9]2 * 19]3 byla škola zaŤazena mezi erperimentální školy a jako
jediná malotřídní škola ve Středočeském kraji pověřena pokusným v}.uč. podle nových osnov.
V tomto roce pokusné vyučoviíní přešlo do 3.ročníku. V říjnu 1975 byl zakoupen nový
nábýek v hodnotě 10.000,- Kčs pro ll.třídu. Třída byla vybavena novými stolky' židlemi a
tabulí. Dne 5. a 12. 6. byla uskutečněna pracormí brigáda rodičů na položení betonových
desek do nového chodníku před školou.

Z obecní lvoniky pro Vás vybrala llona Strnadová
7

KULTU. ÁKCE

Staročeské máie
V sobotu 21.5.2011 se v obci konďi ,,Staročeské máje". Bylo v1vedeno 15 dívek.

Hrála kapela pana Řápka. Koně zapůjčil pan Kuchař. Večer se konala zfuava,kde bylo pro
zúčastněné připraveno občerstvení v podobě pečeného selete. K tanci a poslechu hrála
skupina Evergreen kvartet. Celá akce se velice vydařila.

Děkujeme všem, kteří pomáhají v naší obci tuto pěknou tradici udržet.
JP
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Prázdninový sport

V průběhu prrízdnin se bude kaŽdou středu od 19 hodin na hřišti
Přijďte si zahrát, těšíme se na Vás!

ffi srazalmské noviny

Hasičská soutěž
Sbor dobrovolných hasičů Br'ázďím

pořádá v sobotu 24.9.201L
tradiční hasičskou soutěž

o putovní pohár obce Brázdim

ffi
hrát volejbal.

Hanka Svobodová

'v,oacent s
se bude konat

v sobotu 27.8.2011
od 14 hodin na hřišti

Sponzorské dary jsou vítdny.

sPoRToYNI RUBMKÁ

TJ Svornost Brdzditu

A mužstvo
A mužstvo se v konečné tabulce umístilo na 9. místě. Za 11 let působení v okresním

přeboru je to vyrovnríní nejhorŠího umístěni ze sezony 200212003- Rovněž sérií osmi záryastl
v řadě bez vítězství se chlubit nemůžeme. Mužstvo absolutně selhalo v proměňoviíní
brankových příležitostí, kterých si v zápasech dokazalo vytvořit většinou více než soupeř.
S naší špatnou produktivitou se kumulovaly hrubé chyby v obranné činnosti. RovněŽ účast
hÍáčů na tréninkových jednotkách a niísledně na mistrovských zápasech nebyla ideální. To
jsou nejhlavnější příčiny neuspokojiqfch výsledků. Na druhou stranu nám přináší naději do
dalších let zlepšení herního projevu a u někteých jedinců ýrazné zlepšení v technických
dovednostech jako je kontrola míče, zakončení a ťyzieká připravenost.

Slovo trenéra o.Němečka: Naším cílem bylo předvádět atraktivní kombinační hru s možností
se vyšplhal tabulkou co nejvýše. To se nám podařilo naplnit jen z čósti' Katastrofaltlí byla
naše koncovka. S herním projevem můžeme být relativně spokojeni' Např. zápas s B tymem
třetiligovych Kunic byl co se tyče herního projevu, dodržení taktiky a i produhiviý rynikající.
S čím nejsem absoluÍně spokojen, je slabó účast na trénincích. Proto bych chtěl poděkovat
hračům ze vzornou docÍlázkou P. Navratilovi, Davidu a Luboši Saldovi, Vladimiru
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Georgyevovi, Davidu Synáčkovi a Romanu Nevímovi , bez heých by se tréninkové jednotlql
nemohly vůbec uskutečnit. Je jenom škoda, že podobný přístup nemají i ostatní hráči.

Tabulka - okresní přebor
o 1. Radonice 26
e 2. Kunice B 26
o 3. Stř.Skalice A 26
o 4' Sibřína A 26
r 5. Mukařov A 26
o $. Úvaly B 26
o 7- MochovA 26
r $. V.Popovice 26
r 9. Brázdim A 26
o 10. Měšice A 26
r 1].. Kostelec n'Č.t R zo
o L2. PacovA 26
r 13. Vyžlovka A 26
. '].4. Vyšehořovice 26

Nejtepší střelci A mužstva
e 7.-2. Z. Nevěčný L2
o 1".-2. P. Navrátil 12
o 3. R. Machovec 10
o 4. o. Němeček 8
o $. V. Charvát 4

Klíčany 28
Větrušice 28
Mratín 28
Toušeň A 28
Brázdim B 28
Záluží B 28

92:41 60 (2ll
97:46 54 ( 15)

86:60 49 ( 10)

68:46 44 ( 5)

58:44 39 ( 0)

52:53 38 ( -1)

55:54 37 {-2\
62:54 37 l -21

56:66 33 ( -5)

57:66 30 ( -9)

43:63 30 ( -9)

39:70 26 (-13)

37"62 2s (-14)

L6:93 9 (-30)

1L8:3672 ( 30)

80:39 63 Í\2t)

L03: 53 56 ( 14)

107:5455 ( 13)

87|73 46 {4}
80:59 45 ( 3)

19

16
r.5

T2

10

11

LI
LL
9
8

8

7
7

3

4
4
7

6

7

10
L1.

L1"

LI
LZ
L2
t4
15

23

3

6
4
8

9

5

4
4
6
6

6

5

4
0

B mužstvo
Naopak B mužstvo prožilo jednu ze svých nejlepších sezón. Mužstvo tríhnul v utoku

vynikající Petr Halo st. , který ve svém věku dokázal zastínit mnohem mladší spoluhráče i
protihráče. obranu dirigoval ostřílený mazěk Jan Gonda, před kteým odvracel většinu útoků
Roman Nevím' A při posílení o některé hráěe z A muŽstva, se stal z našeho B tymu černý kůá
soutěže, kterého nedokázal poruzit ani suverérrní lídr Klíčany. Celkově ztoho tedy vzrriklo
krásné 5. místo se ziskem 46 bodů.

Slovo asistenta trenéra J.Lehovce: Sezónu považuji za celkem úspěšnou. Po ne příliš
povedeném podzimu (ll.místo) se nám jarní čóst uýsledkově velmi zdařila a v konečném
součtu jsme se umístili na 5. místě. Za klady považuji vhodné doplňování o hráče z A
mužstya, nóvrat J. Gondy a přeřazení z A mužstva do našeho ýmu Z. Novólrn z důvodu časové
vytíženosti. Tímta bych rád poděkoval všem hróčům, heří pravidelně chodili a odevzdávali na
hři šti maximáIní vykony.

Tabulka - IV.třída - skupina A
ot.
o).
rl.
o4.
o5.
o5.

23
1_9

18

t7
t4
r.3

3

6

2

4
4
6

2

3

I
7

10
9
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o 7. Bášť 28 14 2 L2 74:61' 44
r 8. Měšice B 28 1"1 6 LI 61:57 39
o 9. Od.Voda B 28 L2 2 14 89:81 38
o 10. Vodochody B 28 L2 2 L4 69:72 38
o 11. Veleň 28 L3- 4 13 82:56 37
o L2. Bořanovice 28 10 2 16 47:74 32
o 13. Sluhy 28 9 0 19 58:13L27
e 14. Líbeznice B 28 4 3 2L 32:tL2!5
o ].5. Řež B 28 0 0 28 23:L52o

Nejlepší střelci B mužstva
r 1. P. Halo st. 18
o 2. J. Lehovec L2
o 3. P. Navrátil 8
o 4.-6' Z. Nevěčný 5
o 4.-6. P. Halo ml. 5
o 4.-6. M' Skorkovský 5

2l
-3)

-41

-4)

-s)
(-10)

(-1s)
(-27\

(_42)

Závěrem Vás musíme informovat, že od příští sezóny pro nedostatek ťrnancí a s tím
související neodpovídající počet hÍáčů bude naší vesnici reprezentovat pouze jedno mužstvo a
to v soutěŽi 3.třídy. Těšíme se i tak na Vaší přízeň.

27.6.20] 1 ondřei Němeček

Poždrní sporÍ

"':.H'?*ďffi"E
Vtomto roce zahájily naše ženy soutěž vpožární sportu jtž 2I.5.2a11 ve Staré

Boleslavi,kdeseWpěkném2.místěvrámcinašehookrskuacelkověna3.Místě'o
čtrnáct dní později 4.6.20ll na soutěži v obci Křenek, obsadili ženy 4. místo amuži 9. místo.
V Brandýse nad Labem na sokolském hřišti 1l.6.2011 se ženy umístili na kriísném 3.místě a
muži na 10.místě a po několika hodinách ten samí den se na soutěá v Zarybech ženy umístili
na 8.místě a muži na 9.místě. Dne 18'6.201 1 na soutěži v obci Lhota se naše ženy umístily na
1. Místě a získaly i putovní pohrár starosty obce. MuŽi se umístili na 8.místě.

Dne 24.6.2011 se ženy a muŽi zúčastnili noční požnní soutěže v Hlavenci. Soutěže se
zúčastnilo 12 družstev žen a 19 družstev muŽů. Naše ženy se umístily na zaslouženém 3.místě
s časem 24,30 amuži se umístili na hezkém 8.místě.

Druhý den 25.6.20II Se porrze naše ženy zúčastnily soutěže v obci Byšice, kde
skončily na pěkném 4.místě.
Na soutěŽi v obci Střemy dne 2.7.2011 se Ženy i muŽi umístily na 3'místech. Dne 5.7.20L| se
Ženy zučastnili soutěže v obci Skalsko' kde obsadili 2.místo.

2.výislďčervenec 201l -Sťana l0-



ffi s.a'aimské noviny

Hlavním úkolem bude pro ženy a muže obhrájit první místo na hasičské soutěži
domácí půdě' která se bude konat 24.9.zaII.

Poděkování trenérovi ondrovi Krotkému a K. Benešovi za sponzorský dar.

Romana Černocká

Soutěž Střemy
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Vážení zákazníci,
Němcova farma Radonice a Farma Miller Holubice

Pro Vás zavádějí sluŽbu
MLÉKo xŽ no DoMU!

KaŽdou sobotu mezi 14:5O aŽ 15;00 dorazí naše rozvozové vozidlo před obecní úřad

Brázdimské noviny vydáváobecní uřad Brázdim. Počet 220 výisků. Zďarma. E-mail: oubrazdim@volny.cz
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